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Geacht College,

Al bijna 4 jaar bevindt zich op de hoek van de Huyck Aertsenstraat in Breukelen een 
braakliggend stukje terrein. Het kinderdagverblijf Olleke Bolleke, dat hier stond, is in 
maart 2008 afgebroken. Het terrein is (grotendeels) eigendom van de Klimboom. Deze 
organisatie heeft het voornemen om het terrein te verkopen aan projectontwikkelaar 
DPO, die daar op haar beurt appartementen gaat bouwen. De gemeente onderhandelt 
met DPO over de invulling van het plan. 

Eerdere afspraken met de Klimboom over een tijdelijke bestemming van het terrein zijn 
niet tot uitvoering gekomen. Het terrein maakt een verloederde indruk en trekt overlast aan. Het 
hekwerk is kapot, op sommige plaatsen steken de kabels nog uit de grond. Omwonenden ervaren overlast als 
gevolg van onder meer het zwerfvuil, dat er wordt gedumpt. Op dit moment bevinden zich op het 
terrein bouwketen (voor opslag materiaal, schaft e.d.) in gebruik voor 
renovatiewerkzaamheden van Vecht en Omstreken. Het niet goed afsluiten van de 
bouwketen en het plaatsen van materialen naast de bouwketen zorgen ook nu weer voor 
onveilige situaties en overlast. 

We hebben begrepen dat realisatie van de herinrichting van het terrein voor 2013 niet is 
te verwachten en dat het terrein dus nog één tot maximaal 2 jaar braak blijft liggen. De 
omwonenden hebben, wat ons betreft, echter lang genoeg moeten wachten. Het doet het 
aanzien van de wijk geen goed, het geeft een troosteloze indruk en verloedering en 
overlast liggen steeds op de loer. Wij vinden dat de aanliggende seniorenwoningen na 4 
jaar terecht aanspraak maken op een prettiger uitzicht.

- Bent u bereid om met de betrokken partijen (DPO, de Klimboom en wijkcomité 
Breukelen midden) op korte termijn rond de tafel te gaan om tot een tijdelijke 
herinrichting en een aanvaardbare oplossing voor de omwonenden te komen? Wij 
realiseren ons, dat u dat eerder heeft geprobeerd. Er lijkt ons echter aanleiding 
om een nieuwe poging te wagen. De afspraken van destijds (tijdelijke herinrichting 
door de Klimboom) zijn namelijk niet tot uitvoering gekomen en de 
onderhandelingen met DPO bevinden zich in een andere fase. 

- Bent u bereid, indien bovenstaande niet tot het gewenste resultaat leidt, als 
gemeente de inwoners tegemoet te komen en het terrein te egaliseren en tijdelijk 
in te richten met groen en / of parkeergelegenheid? Wij hebben vernomen dat dat 
ook elders is gebeurd, in de Marijkestraat.

- Kunt u ons toezeggen dat er handhavend zal worden opgetreden bij overlast en 
richting de eigenaar van de containers, zodanig dat in ieder geval de veiligheid en 
leefbaarheid op korte termijn worden gewaarborgd?

Vriendelijke groet,

Ingrid Groenewegen
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